
PROTOKOL N r X X X I I / 2 0 l O

zobrad XXXII SESJI RADY GMlNY KOLBIEL

z dnia 25 czerwea 2010 r.

ooQtwarcia obrad XXXII Sesji Rady Grniny Kolbiel dokonal o godzinie 16
Przewodniczqcy Rady Pan Adam RosIanicc. StwierdzH na podstawic Iisty obecnosci, ze w
sesji uczestniczy I2 Radnych na stan og6tem 15-lu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada
moze obradowac i podejmowac prawomocne uchwaIy.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy
- Zast$pca W6jta Gminy
- Skarbnik Gminy
- Radca Prawny
- Kierownik GOPS
- Dyrektor GZEAS
- Kierownik Gospodarki Koimmalnej
- Dyrektor Szkoiy Podstawowej
Czlek6wce

- Kierovvnik Posterunku Policji
w Kolbiel i

- Radna Powiatu
- Radny Powiatu
- Radny Powiatu
- dziennikarz

,.Tygodnika Regionalnego"
- sottysi vvcdlug zala^ezoncj Hsty oraz
oraz mieszkancy.

- Pan Adam Budyla.
- Pani Ewa Mazek,
- Pani Hanna Michalska,
- Pan Adam Dujczyriski,
- Pani .)olanta Zduriczyk,

- Pani Bozena Wilczek,
- Pan Zbigniew Parol,

- Pani Matgorzata Szostak,

- Pan Mariusz Kil im,
- Pani Aneta BarLnicka,
- Pan Mieczysfaw Nowak.
- PanGrzegorzMichalczyk.

- Pan Artur Kubajek.

Przewodnicz4cy powilal przybyIych i przedstawiI proponowany porzqdek obrad.

Propunowany ponetulek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyj^cie proponowanego porzajjku obrad.
3. Przyj^cie protokoiu z obrad XXXI-Sesji Rady Gminy Kotbiel,
4. Spravvozdanic z dziaIalnosci GOPS w Kolbieli.
5. Pod j^c i euchwa lwsprawie :

- zmian w budzecie na rok 2010;
- zaci^gni$cia pozyczki dIugotcnninowej z Wojew6dzkicgo Funduszu

Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodncj w Warszawiei
- zbycia w formie bezprzetargowej nierucbomosci gruntowcj nr 2316/36

o pow. 245 m^ poIozonej w KoIbieli, stanowiacej wlasnosc Gminy Kotbiel;
- zbycia w formie przetargowej nieruchomosci gruntowej nr 308

o pow. 10500 m" potozonej w Borkowie. stanowiq,cej vvIasnosc Gminy
Kolbiel.

6. Zapytania, intcrpelacje, wolne wnioski.
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7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8. Zamkni$cieobrad.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie porzadek obrad.
Zajego przyje_ciem glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych si<?
nie byto. Porzadek obrad zostal przyje_ty jednoglosnie.

Przybywa radny Pan Dariusz Sok61. Stan radnych 13 radnych.

Rcalizujqc pkt 3 por/i|dku obrad Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie przyj$cie
protokolu t obrad XXX1 Sesji Rady Gminy KolbieK

Poinformowal, ze protok6l byl wylozony w biurze rady i nie zgloszono do niego uwag.
Zapytal czy radni chcaJe zglosic. Uwag nie zgloszono.

Przewodnicz3_cy poddal pod glosowanie przyje_cie protok61 z obrad XXX1 Sesji Rady Gminy
Kotbiel
Zajego przyje_ciem glosowalo 13 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si? -
nie bylo.
Protok61 z obrad XXX1 Sesji Rady Gminy zostal przyj^ty jednogtosnie.

Nasl^pnie realizu]^c pkt 4 porz^dku obrad Przewodnicza^cy przekazal glos Kierownikowi
Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej Pani Jolancie Zdunczyk, kt6ra przedslawila
Sprawozdanie z dzialalnosci GOPS za rok 2009. Sprawozdanie to stanowi zala,cznik nr 1 do
protokotu.

Radny Pan Andrzej Prasula - czy poziom ub6stwa na naszym terenie si$ zwieksza?

Kierownik GOPS Pani Jolanta Zdunczyk - poziom ub6stwa w gminie nie zmienil si^, choc
w tym roku wi^cej os6b skorzystalo z pomocy zwlaszcza w I kwarlale roku.

Radny Pan Andrzej Prasula - czy zwi$kszyla si^ liczba rodzin patologicznych?

Kierownik GOPS Pani Jolanta Zdunczyk - - rodzin patologicznych jest tyle samo.
Zmniejszyla si^ o 58 liczba rodzin korzystajq,cych ze swiadczeh rodzinnych,

Radny Pan Andrzej Prasula jak wyglada sytuacja ze sciganiem dluznik6w
alimentacyjnych.

Kierownik GOPS Pani Jolanta Zdunczyk - procedurajest realizowana. Dochodzi nawet do
licytacji maja,tk6w dluznik6w. Ostatnio dluznicy pr6buja. temu zapobiec przenosza,c prawa
wtasnosci maja,tku na inne osoby.

Radny Pan Dariusz Sok6l - czy ktos z podopiecznych GOPS zamarzl podczas zimy'?

Kierownik GOPS Pani Jolanta Zdunczyk - nie jedna osoba zagrozona zmarznieciem trafila
do szpitala, a p6zniej noclegowni.

Radny Pan Dariusz Sok6l - jaka teraz jest sytuacja tej osoby?



Kierowmk GOPS Panl Jolanta Zdunczyk - zyje i ma sic_ dobrze. Wciaz jest jednak
alkoholikiem.

Realizujqc pkt. 5 porz^dku obrad przystqpiono do podj$cia uehvval.

Przewodniczacy odczytal uchwal$ Nr XXXII/190/2010 w sprawie:
zmian w budzecie na rok 2010.

Nast$pnie Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska przedstawila uzasadnienie do uchwaly w
sprawie zmian w budzecie na rok 2010.

Przewoclniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy saJakies pytania? Nie widze_.

Nastejmie przystapiono do glosowania nad uchwala^Nr XXX1I/190/2010 w sprawie:
zmian w budzecie na rok 2010.
Za przyj$ciem uchwaly glosowalo 13 radnych, glo$6w przeciw - nie byto, wstrzymuja_cych
si^-nie bylo.
Uchwale, Nr XXXII/190/2010 przyj^to jednoglosnie.

Przewodnicza^cy odczytal uchwal? Nr XXX1I/191/2010 w sprawie:
zaci^gni^cia pozyczki dlugoterminowej z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i
Gospodarki Wodnej w Warszawie.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy saJakies pytania? Nie widze_.

Nast^pnie przystapiono do glosowania nad uchwalq.Nr XXXII/191/2010 w sprawie:
zacia^ni$cia pozyczki dlugoterminowej z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i
Gospodarki Wodnej w Warszawie.
Za przyje_ciem uchwaly glosowalo 13 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych
sie_-nie bylo. Uchwat? Nr XXXII/191/2010 przyje_tojednoglosnie.

Przewodniczqcy odczytal uchwal^ Nr XXXI1/192/2010 w sprawie: zbycia w formie
bezprzetargowej nieruchomosci gruntowej nr 2316/36 o pow. 245 m polozonej w
miejscowosci tColbiel, stanowiacej wlasnosc Gminy Kolbicl.

Zast^pca W6jta Pani Ewa Mazek - dzialka znajduje si? na ulicy Parkowej w Kolbieli, jest
na niej usytuowany budynek nauczycielski. Mieszkaja^ca w nim Pani Soszyhska zwr6cila si? z
prosbq,o odsprzedaz gruntu, aby uregulowac stan prawny nieruchomosci. Budynek znajduje
sie^ na dzialkach 3 wlascicieli: Gminy Kolbiel, powiatu otwockiego i Skarbu Paristwa.
Proponuje sie_ forme_ bezprzetargowa^ sprzedazy, bez bonifikaty. Nie mozliwe b^dzie jednak
uregulowanie stanu prawnego tej nieruchomosci bez sprzedazy dzialek przez pozostalych
wlascicieli.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy saJakies pytania? Nie widze_.



Nast$pnie przystajMono do giosowania nad uchwa^Nr XXXII/192/2010 w sprawie:
zbycia w formie bezprzetargowej nieruchomosci gruntowej nr 2316/36 o pow. 245 m
poiozonej w miejscowosci Kotbiel, stanowiaeej wlasnosc Gminy Kolbiel.
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 13 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych
si$ - nie bylo. Uchwale, Nr XXXII/192/2010 przyje_to jednoglosnie.

Przewodniczacy odczytal uchwale. Nr XXXII/193/20lO w sprawie:
zbycia w formie przetargowej nieruchomosci gruntowej nr 308 i
miejscowosci Bork6w, stanowiacej wlasnosc Gminy Kolbiel.
zbycia w formie przetargowej nieruchomosci gruntowej nr 308 o pow. 10.500 m polozonej w

Zast^pca Wojta Pani Ewa Mazek- aby dzialke^ wycenic i wystawic do sprzedazy
niezb$dnajest przyje_cie proponowanej uchwaly. Szczeg61y dotyczq,ce tej nieruchomosci
om6witam na wczorajszym posiedzeniu.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy sajakies pytania? Nie widz?.

Nast^pnie przystaj)iono do glosowania nad uchwala^Nr XXX11/193/2010 w sprawie:
zbycia w formie przetargowej nieruchomosci gruntowej nr 308 o pow. 10.500 m polozonej w
miejscowosci Bork6w. stanowia^cej wlasnosc Gminy Kolbiel.
Za przyje_ciem uchwaly glosowalo 13 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych
si^ - nie bylo. Uchwal? Nr XXXII/193/2010 przyj^tojednoglosnie.

Przewodniczqcy odczytal uchwal? Nr XXXII/l94/2010 vv sprawie:
udzielenia pomocy fmansowej powiaiowi otwockiemu na realizacj$ zadania pt. ,,remont
chodnika przy drodze powiatowej w miejscowosci Chrosna".

Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek - srodki na realizacje tego zadani zabezpieczono w
pierwotnym budzecie na rok 2010 . Chcemy przystaj)ic do reaIizacji zadania, konieczne do
tegojest przyj^cie proponowanej uchwaly i przekazanie srodk6w fmansowych.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy sajakies pytania? Nie widze_.

Nast^pnie przystajnono do glosowania nad uchwala^Nr XXXI1/194/2010 w sprawie:
udzielenia pomocy fmansowej powiatowi otwockiemu na realizacj^ zadania pt. ,,remont
chodnika przy drodze powiatowej w miejscowosci Chrosna".
Za przyje_ciem uchwaly glosowalo 13 radnych, gtos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych
sie_ - nie bylo. Uchwal^ Nr XXXII/194/2010 przyj^tojednoglosnie.

Pkt 5 i 6 porzijdku obrad - Zapytania, interpelacje, vvolne wnioski ora/ odpowicdzi na
interpelacje i zapytania.

W6jt Gminy Pan Adam Bucfyta - po konsultacjach z niekt6rymi soltysami wystosowalem
apel do mieszkaiic6w o pomoc dla powodzian. Czerwiec okazal si^ dla wielu mieszkahc6w
naszego kraju tragiczny. Wszyscy moglismy obserwowac tq. tragedi? poprzez przekazy



telewizyjne. W ramach zbi6rki dar6w dla powodzian wielu mieszkahc6w przynioslo artykuiy
chemiczne, odziez, r$czniki, posciel, koce itp. Zbi6rka odbywaia si? w dw6ch miejscach w
Urz$dzie Gminy w Kolbieli i remizie strazackiej OSP Rudzienko. DzieJtuje ksie_zom
proboszczom z Kolbieli i z Rudzienka, kt6rzy w ramach ogloszen parafialnych m6wili o
zbi6rce dla powodzian. Dary dla powodzian zostaly zawiezione przez samoch6d OSP Kolbiel
i OSP Rudzienko. Do Gminy Gabin pojechali druhowie Jan Sibilski i Witold Rokicki z
Rudzienka, Komendant Gminny OSP Pan Miroslaw Staros, Kierownik GOPS Pani Jolanta
Zdunczyk i W6jt Gminy Kolbiel. Przez uczestnietwo w tym wyjezdzie nie tylko chcialem
zwi$kszyc jego rang$, ale i zobaczyc jak dzialajq. w taki kryzysowych warunkach wladze
samorzqdowe. Kilka wsi przekazalo tez srodki fmansowe: Bocian 2420 zl. Chrosna 2670 zl,
Czlek6wka 3200 zl oraz Radach6wka 950 zl.
Kiedy dotarlismy do Ga^bina o godz. 7^ ludzie czekali przed urze_dem. Cze>to przyjezdzali
dobrymi samochodami. Jak okazalo sie_ po rozmowie z miejscowq. opieka. spolecznq.
samochody to cze>to jedyne wartosciowe dobra uratowane z powodzi. Pierwsza pomoc dla
Gqbina dotarla z Gdyni. B$da^c w Gminie GaJbin ogl^dalismy na zorganizowanym objezdzie
terenu skutki powodzi. W Gminie Ga^bin s^takie miejsca, gdzie woda b^dzie stalajeszcze 2-3
miesia_ce. 12 czerwca TIR z Gminy Kolbiel zwi6zl do G^bina zboze zebrane w 11
miejscowosciach Gminy Kolbiel, We wtorek do Gminy Gqbin wyruszyl kolejny transport
wiozajsy m.in. zboze kt6re nie zmiescilo si$ w samochodzie 12 czerwca. W sumie przekazano
okolo 40 ton zboza. Dzi$kuje_ wszystkim za wsparcie udzielone powodzianom.
(Naste_pnie przekazal Soltysom wyzej wymienionych wsi dowody wplaty pienit^dzy do kasy
Urze_du Miasta i Gminy GaJMn.)

Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek - radni po wczorajszym posiedzeniu znaja_juz spraw^,
teraz zwracam si$ do soltysow oraz mnych uczestnik6w sesji. Do Rady Gminy Kolbiel
wplynejo pismo z Krajowego Biura Wyborczego, kt6re zwraca si$ o dokonanie zmiany ilosci
mandatow radnych gminy w okr^gu wyborczym w Kolbieli i Chrosnie. W Kolbieli nastapit
wzrost liczby mieszkanc6w, natomiast w Chrosnie liczba mieszkanc6w zmalala. W ten
sposob zostala zakl6cona norma przedstawicielstwa. Zgodnie z ordynacjq. wyborczii norma
przedstawicielstwa w wyborach sarnorzadowych 2010 to iloraz liczby mieszkanc6w gminy
Kotbiel na 31 grudnia 2009 r. i 15 mandat6w radnych gminy, wynosi ona 532,87. Na
wczorajszym posiedzeniu Rada Gminy podjeja decyzj$, ze podejmie uchwale_ w sprawie
zmiany okre_g6w wyborczych. Brak takiej uchwaly spowoduje wprowadzenia zarza,dzenia
zast^pczego Wojewody na wniosek Komisarza Wyborczego. Proponuj$ przyla,czenie do
Okr^gu Kolbiel Okr$gu Bocian, Nowa Wies, Stara Wies Druga, G6zd, Skorupy oraz do
Okr$gu Cztek6wka, Karpiska, Okr^gu Chrosna. Czekamy na propozycje radnych. Sesja w tej
sprawie odb$dzie si? prawdopodobnie w polowie lipca. Ostateczny termin do przyj^cia
uchwaly to 12 sierpnia.

Radnu Pani Leokadia Konca - proponowane zmiany sa. najbardziej bolesne dla okregu
nr 7 Bocian, Nowa Wies, Stara Wies Druga, G6zd, Skorupy. Proponowane przez Pania,
Mazek zmiany spowoduja^ utrat$ mandatu przez m6j okre_g. Choc niej jest tak do konca. Teraz
ten okr^g ma 100 % szans na radnego, przechodza,c do Kolbieli spadaj^ one do zera. Robitam
r6zne symulacje podzialu na okre,gi. Moje prywatne zdaniejestjednak takie, ze nie musimy
tracic mandatu w okr^gu z Kolbielq.. Wszystko zalezy od tego jak traktujemy rol$ radnego
gminy. W poprzedniej kadencji kiedy przewodniczacym Komisji Oswiaty Rady Gminy
Kolbiel byl Pan Michalczyk najednym z je j posiedzen 6wczesny Prezes Klubu ,,Sok6t" Pan
Przygoda stwierdzil, ze jako radna interesuje sie_ tylko drogq. na Bocianie. Zauwazyl, ze radny
powinien troszczyc si? o cata^ gmin^. Podobna sytuacja miala miejsce na spotkaniu w moim
okre_gu kiedy mieszkancy ustalali swojego kandydata na radnego. Odnosnie jednej z
proponowanych kandydatur byla Soltys Gozdu stwierdzila, ze nie nadaje si? na radnego bo
mysli tylko o swojej wsi. Wszystko zalezy od tego co reprezentuje soba_ radny. Maja,c
poparcie wie,kszosci Kolbieli pozycja radnego np. z Gozdu wzrosnie. Niejest teztak. ze radny



o wszystkim decyduje. 0 uchwale rozstrzyga wit^kszosc gios6w. To soltysi powinni troszczyc
si? o swoj^ wies. Na spotkania mieszkahc6w powinno zapraszac si$ takze radnych i
przedstawicieli urze_du gminy, sama w takim spotkaniu uczestniczylam poza terenem naszej
Gminy.
Nawetjesli stracimy mandat to niejestesmy pograjzeni.

Radny Pan Dariusz Sok6l - powinno zostac w tej sprawie zorganizowane nastepne
posiedzenie wszystkich Komisji, przed nim mieszkancy powinni sie_ wypowiedziec na
zebraniach zorganizowanych w kazdej wiosce i zobowia_zac radnego do zaj^cia okreslonego
stanowiska. Do kiedy beda^ przyjmowane propozycje radnych?

Zasl%pca W6jta Pani Ewa Mazek - termin jest niezwloczny.

Radny Pan Dariusz Sok6l - czy kazdy radny moze zlozyc swojq. propozycj$?

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - oczywiscie, ze kazdy radny. Jesli tylko ma
koncepcje_. Ostateczna wersj? wypracuje rada.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek - nie do mnie prosz^ zglaszac te propozycje lecz do
Biura Rady. Ja wykonuje tylko prace^ urz^dnika administracji samorza^dowej i przedstawitam
ta. spraw^. Decyzja o nowym podziale gminy na okr$gi wyborcze nalezy do rady gminy. W6jt
niejest wladny do dokonania takiego podzialu. Przy opracowaniu koncepcji nowego podziahi
na okr$gi trzeba wzi^c pod uwag? nie tylko sympatie czy antypatie, ale i wzgl^dy
matematyki. Moja propozycja miala na celu pozostawienie tych samych obwod6vv
glosowania. Zasadniczo zmiany okre_g6w nie powinny naruszac obwod6w.

Soltys wsi Skorupy Henryk Cwiek - mnie dziwi dlaczego padto na nasz okr^g, s^ mniejsze
okr^gi. B^dziemy si^ odwolywac. Zwracam tez uwag?, ze Gadkajest bardziej przylegta do
Kolbieli.

Zast%pcQ W6jta Pani Ewa Mazek - zwracam uwagt^. ze w okr^gu Gadka stworzonym
przez jednq. miejscowosc jest 446 os6b, a w okrc_gu Bocian, Nowa Wies, Stara Wies Druga,
G6zd, Skorupy tylko 434 osoby.

Soltys wsi Skorupy Henryk Cwiek - moze do Kolbieli powinno si^ przyl^czyc Rudno?

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek - Rudno liczy co prawda tylko 415 os6b. ale jest w
innym obwodzie. Chrosna przyla_czona do Cztek6wki i Karpisk stworzy okreg 2 mandatowy.
Oczywistymjest, ze Chrosny nie mozna przyla_czyc do Kolbieli. Jesli zas chodzi o Bocian itd.
to ten okregjest w obwodzie Kolbiel.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak - Pani Mazek wyjasntta juz wiele w sprawie okr$g6w
wyborczych. Zwracam uwag^. ze cialem uchwalodawczym jest rada gminy. Pani Mazek
moze tylko pom6c i wyjasnic pewne zawitosei. Ordynacja wyborcza to delikatny i trudny
temat. Widz^, ze Pan Soltys Cwiek ma do mnie w tej kwestii awersje_. Nie wyobrazam sobie
jednak, zeby Gadka stracila swojego przedstawiciela w radzie gminy. Trudno znalezc w tej
kwestii rozwia^zanie, kt6re zadowoli wszystkich. Rada powinnajednak rozstrzygna_c kwesti<^
sama, a nie pozwolic Komisarzowi Wyborczemu doh^czyc Chrosn? do Kolbieli. Przytq,czenie
Chrosny do Czlek6wki i Karpisk jest bezdyskusyjne. Przyt^czenic Bociana i innych
miejscowosci tego okr^gu do Kotbieli nie musi przy odpowiedniej mobilizacji mieszkanc6w
oznaczac utraty ich reprezentanta.



Radny Pan Waldemar Kloch - koniecznosc zmian w podziale na okr$gi wynika ze zmiany
liczby mieszkahc6w. Rozsa^dnym jest zebysmy ta kwestie rozstrzygne_li sami. Z perspektywy
Warszawy la^czenie Chrosny z Kolbiela_ jest w porzajdku. Dla nas jako mieszkahc6w jest
niedopuszczalne. Jakies miejscowosci trzeba dola^czyc do Kolbieli. Koniecznejest dolqczenie
miejscowosci z taka^ liczba mieszkahc6w, kt6ra pozwoli zwie_kszyc liczbe_ mandatow w
okregu z Kolbiela,o 1.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec zamykam temat. Niech radni go
przeanalizuja^. W tej kwestii odb$dzie sic^ posiedzenie wsp61ne ws/ystkich Komisji. Radni
moga^ oczywiscie skonsultowac sie_ z mieszkahcami. Wczorajszym glosowaniem rada
rozstrzygneJa, ze rozstrzygnie kwesti$ w swoim zakresie. Radni wybiora^ optymalny,
kompromisowy spos6b podzialu na okre_gi wyborcze.

Radna Powiatu Pani Aneta Bartnicka - po raz 4 ,,Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Wsi
Sufczyn" organizuje akcje_ ,Xato na Wsi". B^da^to warsztaty artystyczne prowadzone przez 3
instruktor6w z Mazowieckiego Centrum Kultury i Sztuki. Chciahbym przy tej okazji
podzi$kowac za coroczne wsparcie akcji przez W6jta i Rade^ Gminy Kolbiel. Podsumowanie
akcji odb$dzie sie_ jak zwykle na kolbielskich dozynkach. Zglosito sie_ do mnie 12
wolontariuszy moich bylych uczni6w - obecnie student6w lub licealist6w. Zaj$cia b$da,
odbywac sie_ w Sufczynie, Karpiskach, Se_pochowie, Ka^tach. Rudzienku. Skontaktowalam sie_
w tej sprawie ze wszystkimi soltysami poza soltysem Kq,t6w. Akcja odb^dzie si$ od 12 lipca
do 14 sierpnia. Do 7 lipca dotr^ do wszystkich soltys6w osobiscie w celu uzgodnienia
szczeg616w. Poproszejak zwykle o .,puszczenie kartki przez wies"". Soltysi powinni zapewnic
lokal. stoliki, krzesta i ewentualnie wiaderko wodyjesli brakjest wody bieza^cej.

Radny Powiatu Pan Grzegorz Michalczyk - ja takze chcialbym pointbrmowac o
koniecznosci zmian w podziale mandatow do rady powiatu otwockiego. 5 okrt^g6w straci
mandat, takze Gmina Kolbiel straci jeden mandat. Prawdopodobnie mandat dodatkowy
uzyska J6zef6w gdzie przybylo 9 os6b. Komisarz wyborczy ukierunkowal, ze mandat z
Kotbieli powinien zyskac J6zef6w. Radni rozpatruja^ r6zne mozliwosci. To jest bardziej
skomplikowane gdyz na szczeblu powiatu dochodza. do glosu takze ugrupowania partyjne. Na
Komisji Statutowej uslyszalem niestety wypowiedz radnych, ze J6zefow i Wiqzowna
rozwijaja, si? bardziej niz Kolbiel, Osieck i Sobienie-Jeziory. Traca^c nawet jednego
przedstawiciela tracimy sil? w radzie powiatu. Proponowane sa, 3 mandaty dla Gminy
Kolbiel, Osieck i Sobienie-Jeziory. Osieck moze stracic swojego przedstawiciela. Po
przyj$ciu uchwaly powiemjak wygladanowy podzial mandatow do rady powiatu.

Soltys wsi Sufczyn Pan Stanislaw Pi$fka -- korzystajac z okazji obecnosci radnych
powiatowych chcialbym si^ odniesc do realizacji ustaleh podj$tych na posiedzeniu, kt6re
odbylo sie^ 2 tygodnie temu. Do tej pory ZDP nie zrobilo nic.

Radny Pan Aleksander Lorens - czesc ustaleh zrealizowano.

Soltys wsi Sufczyn Pan Stanislaw Pi$lka - mnie w kazdym razie mieszkahcy zglaszali
dolki od strony Gadki. Dyrektor stwierdzil, ze kiedy komisja oceniajq,ca stan dr6g pojawi sie_
w danej wsi to zglosi siê  do soltysa, bo on zna najwie_cej problem6w w tym zakresie . Okazak>
si$, ze ta komisja byla w Sufczynie i nie skontaktowala si$ ze mna^. W kwestii wybor6w to w
obwodzie w Sufczynie nie powinno byc Podg6rzna, Wtadzina i GlupiankL oni powinni
glosowac w Kolbieli. Z tych miejscowosci na wybory przyjezdza tylko kilka mlodych os6b,
Frekwencja wyborczajest wazna, szczeg61nie w wyborach samorza,dowych.

Radny Powiatu Pan Mieczyslaw Nowak - wi^cej szczeg616w poznam po scsji rady
powiatu, kiedy be^ rozmawial z Dyrektorem Placzkiem. Wiem. ze kontaktowal si? on z
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sottysami z Kat6w, Gozdu, Teresina. W Sufczynie kilka przepust6w doiozono. Dostarcz^
Panu Soltysowi kopie_ protokolu, Prace zostaly wykonane na drogach w Chrosnie,
Chrzajszcz6wce, KaJach i Antoninku. Dzisiaj koriczonejest okopywanie row6w w Dobrzyncu,
potem bedzie realizowane w Se_pochowie. Jest te2 taka sytuacja, ze r6w gminny koliduje z
rowem przy drodze. Nie chc^ bronic Dyrektora Placzka, uwazam jednak, ze stara sie^
zrealizowac obietnice dane na posiedzeniu. Powiedzial, ze b$dzie je realizowal. Kosiarka do
poboczy dziala i kosi. Uwazam, ze ZDP dziata teraz lepiej.

Radny Pan Waldemar Kloch - zwracam si^ do Pana SoJtysa Pie_tki jesli odejmiemy
Podg6rzno i Wtadzin to nie rozwia^ze problemu, Decyduje w tej kwestii demografia.

Radny Pan Aleksander Lorens - mozna tez pola_czyc Sufczyn z Gadk^ a Radach6wk^ z
Wol^Sufczynsk% Podg6rznem i Wtadzinem.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - m6wilem, ze ten tematjest zamkni^ty.

Radny Powiatu Pan Mieczyslaw Nowak jako mieszkaniec Karpisk chciatbym
poinformowac, ze nasza miejscowosc zebrala okoto 6000 zt dla powodzian. Pieni^dze zostaly
zawiezione do zainteresowanych ustalonych przez Caritas przy K,osciele.

W6jt Gminy Pana Adam Eudyia - nie chciaiem zast$powac w tym temacie Pana Soltysa
Karpisk. Sa^dzilem, ze sam o tym opowie. Przy okazji wspomn$, ze rnieszkancy Oleksina
zebrali 370 zt, kt6re wplacili na konto Gminy G^bin. M6witem o pieniajdzach, ktore
przekazywatem osobiscie. Podzi^kowania skierowatemjednak do wszystkich kt6rzy udzieli l i
wsparcia powodzianorn.

Soltys wsi Karpiska Pan Eugeniu.$z Szostak -- pieniadze przekazalismy Komitetowi
stworzonemu w szkole w Rogowie na terenie Gminy Wilk6w. Pienia,dze zostaty podzielone
pomi^dzy 6 najbardziej dotkni^tych powodzia, rodzin.

Nast^pnie gtos zabrata Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek, kl6ra przedstawila koszty
propozycji przedstawionej przez Rade_ Pedagogiczna^ i Rodzic6w uczni6w Gimnazjum w
Kotbieli -- stworzenia 5 oddziatow klasy pierwszej. Przedstawita koszty zalrudnienia
nauczycieli o poszczeg61nych stopniach awansu zawodowego.

Radny Pan Aleksander Lorens -- mielismy uslyszec symulacj? koszt6w dla 4 i 5
oddzial6w. Przy 4 oddzialach koniecznajest dodatkowa '/2 etatu nauczyciela.

Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek - zrobilam taka^ symulacje jak si^ umawialismy.
Pan Dyrektor m6wit o 12 h godzinach przy 5 klasach.

Radny Pan Aleksander Lorens - p6zniej zszedt do 6 h.

Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek - trzeba zatem moje obliczenia podzielic na dwa i
dodac koszty zast^pstw doraznych. To sa_ godziny a nie zatrudnienie.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta - nie przedtuzajmy dzisiaj dyskusji na ten temat. Pan
Dyrekor wycenil 12 h na 13.000 zt. Pani Dyrektor GZEAS na 23 lub 24.000 zl. Zapytam
Pana Dyrektora ska^d mu wyszlo te 6 h. Chcialbym aby ta^ kwesti^ przeanalizowano jeszcze
raz, zeby nie ponosic wielkich kosztow z tytutu stworzenia dodatkowego oddziaKi. Co do
dalszych decyzji musimy si? wstrzymac. Moze na sesji Iipcowej otrzymamy lepsze
informacje.



Przewodniczacy podzie_kowal wszystkim za przybycie i zamknaj obrady XXXII Sesji Rady
Gminy K_olbiel o godzinie 18 .

Do protokotu dol^czono:

1. Sprawozdanie z dzialalnosci GOPS.

2. Liste_ obecnosci radnych.

3. List^ obecnosci sohys6w.

4. Teksty przyj^tych uchwal wraz z uzasadnieniami.

Na tym protok6l zakonczono.

Protokolowah

Pawel Calka

P R Z E W O D N I C Z A C Y
RAOT,GMINY

m Roslaniec


